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ZAPISNIK 
sa 2. sjednice Odbora za kulturu 

 
Sjednica Odbora za kulturu održana je dana 29. studenog 2022. godine u prostorijama Grada 
Labina, Titov trg 11, u Maloj vijećnici sa početkom u 16,00 sati. 
  
Prisutni članovi: Renata Kiršić, predsjednica; Dean Nestorović, član; Mario Gigović, član-
prisustvovao sjednici on line; Ivona Kiršić, članica; Ivana Škopac, članica 
 
Odsutne članice: Augusta Kokot i Nensi Nadarević  
 
Ostali prisutni: Borjan Batagelj, pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Kristina 
Sinčić Smoković kao zapisničarka. 
 
Dnevni red sjednice: 

1. Razmatranje prijedloga Programa promicanja kulture Grada Labina za 2023. 
godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu 

2. Razno 
 
 
AD.1. 

Renata Kiršić kao predsjednica Odbora za kulturu uvodno je pozdravila sve prisutne 
nakon čega je predala riječ pročelniku Upravnog odjela za društvene djelatnosti Borjanu 
Batagelju kako bi predstavio prijedlog Programa promicanja kulture Grada Labina za 2023. 
godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu. Borjan Batagelj je kroz prezentaciju u bitnom dao 
pregled prijedloga Programa promicanja kulture Grada Labina za 2023. godinu i projekcije za 
2024. i 2025. godinu navodeći da se Program promicanja kulture bazira na kulturnim 
manifestacijama, da se radi o četiri osnovne manifestacije i to manifestacija vezano uz 
obilježavanje obljetnice Labinske republike koja se održava u ožujku, od prošle godine da je 
uvedena manifestacija repetrova koja da je dobro prihvaćena od strane sugrađana i kojom se 
želi doprinijeti revitalizacija Starog grada, potom Dani grada Labina u kolovozu i događaji pod 
nazivom Božićna bajka koja se događa u prosincu i čiji je nositelj Turistička zajednica grada 
Labina kao glavni organizator. Navodi da je za navedene manifestacije u prijedlogu Proračuna 
za 2023. godinu planiran iznos od 56.000 Eura. Vezano uz festival Labina navodi da nije 
zamišljeno da glavni nositelj festivala bude Grad Labin, da je 2022. godine pokrenut taj festival 
kada je iz proračuna Grada Labina bio financiran iznosom od 88.000 kuna te da je festival 
također financiran i sredstvima regionalnih, nacionalnih i međunarodnih partnera. Nositelj 
festivala Labina da je novoosnovana udruga sa međunarodnim članstvom koja će sredstva za 



rad udruge prikupljati prijavama na razne natječaje. Nadalje navodi da je manifestacija Labin 
art republika jedan krovni ljetni, kulturni program koji se sastoji od više festivala. Labin jazz 
festival da je najdugovječniji koje financira Ministarstvo kulture sa više od 50% ukupnog troška 
festivala. Potom navodi festival MOLI, festival malih kazališnih formi, koji se samo jednim 
dijelom financira iz Proračuna Grada Labina a čiji je nositelj umjetnička organizacija Kova. 
Shpeena DOX je festival dokumentarnog filma u sklopu Labin art republike koji se skromno 
financira iz Proračuna Grada Labina kao i iz drugih izvora. Navodi da je Labin guitar week 
jedna nova ideja koja je stavljena kao nešto što bi se moglo otvoriti u Labinu. Hrvatska udruga 
gitarista da je inicijator te manifestacije a prvi festival da bi trebao biti krajem lipnja 2023. 
godine. Navedena manifestacija da bi se održala u sklopu Labin art republike.  

Borjan Batagelj potom je naveo da se programom udruga i ustanova u kulture dodjeljuju 
sredstva prvenstveno organizacijama civilnog društva i umjetničkim organizacijama. Upoznaje 
članove da je novi Zakon o kulturnim vijećima i javnim potrebama u kulturi na snazi od srpnja 
2022. i da je na posljednjoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina donesena Odluka o 
osnivanju Kulturnog vijeća Grada Labina. Članove Kulturnog vijeća imenuje gradonačelnik, a 
Odlukom o osnivanju Kulturnog vijeća Grada Labina da je određeno da se Kulturno vijeće 
sastoji od pet članova. Navodi da Kulturno vijeća izravno utječe na raspisivanje i na donošenje 
odluke o financiranju udruga i ustanova u kulturi. Ukupna sredstva za udruge u kulturu su 
povećana te iznose 44.000 Eura odnosno oko 330.000 kuna. Unutar tog iznosa nalazi se i 
direktno financiranje udruge Mediteranski kiparski simpozij vezano uz što da je potpisan 
ugovor između Grada Labina, Općine Sveta Nedelja, Istarske županije i Turističke zajednice 
Grada Labina. 

Na pitanje Ivone Kiršić u kojem postotku će se finacirati Mediteranski kiparski simpozij 
od planiranih 46.000 Eura, Borjan Batagelj odgovorio je da se radi o iznosu od 8.500 Eura što 
bi u postotku iznosilo manje od 20%. Ivona Kiršić iznosi zadovoljstvo što je donesen Zakon o 
kulturnim vijećima te navodi da je to ona predlagala ranije na sjednicama Odbora. Također 
iskazuje želju da će se umjetnici javljati na natječaj. 

Borjan Batagelj naveo je da će po stupanju na snagu Odluke o osnivanju Kulturnog 
vijeća Grada Labina biti objavljen javni poziv za predlaganje članova Kultnog vijeća. 

Borjan Batagelj u nastavku navodi da se u izdvojenu aktivnost vratilo brandiranje 
kulturnih i povijesno važnih vrijednosti Labina i Labinštine i to cakavica, Matija Vlačić Ilirik, 
rudarstvo, Giuseppina Martinuzzi i drugo. Iduće godine da će se održati međunarodni 
znanstveni simpozij Matiji Vlačiću Iliriku i to na proljeće 2023. godine. Čakuloda na Torjone će 
se nastaviti događati i u 2023. godini.  

Ivona Kiršić pitala je da li se planirala sanacija kuće Matije Vlačića Ilirika na što je Borjan 
Batagelj odgovorio da Upravni odjel za društvene djelatnosti nema za to ingerenciju niti 
namijenjena proračunska sredstva za obnovu spomenika. Renata Kiršić pojasnila je da Pučko 
otvoreno učilište upravlja zbirkom Matije Vlačića Ilirika i da ne može proći projekt energetske 
učinkovitosti na natječajima ministarstva jer da se radi o građevini koja je u mješovitom 
vlasništvu. Dodaje da je Pučko otvoreno učilište započeo sa obnovom djela ateljea Kokot i da 
se mora napraviti novi troškovnik za sanaciju stubišta za u zbirku. Ono što bi se moglo 
financirati od strane Ministarstva da je izrada idejnog projekta za uređenje zbirke Matije Vlačića 
Ilirika što da je u ingerenciji Narodnog muzeja. 

Borjan Batagelj navodi da je ukupno za kulturu u proračunu za 2023. godinu planiran 
iznos od 135.000 Eura što je oko 1% proračuna. 
 Potom je Borjan Batagelj kratko podsjetio na Strategiju kreativnog i kulturnog razvoja 
grada Labina. 
 Ivona Kiršić smatra da se još treba raditi na tome da kultura u Labinu ne bude 
sezonskog karaktera već da se događaji u kulturi zbivaju tijekom cijele godine. 
 Borjan Batagelj iskazao je zadovoljstvo aktivnostima udruga koji da su nositelji raznih 
projekata i događaja u kulture te naveo da bez njihovog entuzijazma ne bi bilo moguće provesti 
određena događanja.  
 Mario Gigović smatra da se kroz ovakve realizacije programa vidi da se Strategija 
kreativnog i kulturnog razvoja grada Labina provodi i da bi bilo najgore kada se ne bi radilo po 
strategijama. Vjeruje da će tako biti i dalje te dodaje da je Strategija rađena u vrijeme kada se 



nije moglo niti predvidjeti šta će se kasnije događati, Sada da je jedno razdoblje evaluacije i 
da vjeruje da će ta evaluacija, unatoč svim izazovima koji su bili postavljeni, pokazati da su se 
ti izazovi premostili. Vjeruje da će i sljedeća 2023. godina pokazati da je Strategija bila dobro 
osmišljena i da će nakon tog evaluacijskog razdoblja biti ponosni da su napravili nešto korisno 
i razvojno za kreativni i kulturni kapacitet. 
 Ivana Škopac pohvaljuje rad i navodi da se vidi da se radi na kulturno umjetničkoj sceni, 
da je sve više sadržaja i da se razvija jedna nova priča što se tiče glazbenog sadržaja te isto 
pohvaljuje. Slaže se da se mora raditi na proširenju sezone sa kulturnim sadržajem. Dodaje 
da će se u dogovoru sa ravnateljicom Pučkog otvorenog učilišta provoditi program sa djecom 
dječjeg vrtića vezano uz izradu crtanog animiranog filma čime da proširuju sadržaje za 
najmlađe. 
 Dean Nestorović pohvalio je rad vezano uz organizaciju i provođenje kulturnih 
manifestacija u Labinu te iskazao podršku za daljnji rad. 
 
 Članovi Odbora po završetku sjednice jednoglasno su prihvatili prijedlog Programa 
promicanja kulture Grada Labina za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu.  
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
 
                                                                                     

                                                                                    PREDSJEDNICA ODBORA 
     Renata Kiršić, v.r. 

                                        


